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Vragen van het lid Halsema
(GroenLinks) aan de minister
van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over verdeling van
gemeenschapsmiddelen in de
gemeente Echt-Susteren.
(Ingezonden 10februari 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de
berichtgeving over de mogelijk
onwettige verdeling van
Essent-dividend door
gemeentebestuurders in
Echt-Susteren?1

Heeft u reeds onderzoek verricht
naar de wijze waarop de
gemeenschapsgelden zijn verdeeld?
Zo ja, wilt u de uitkomsten van dat
onderzoek met de Kamer delen?

daarbij strafbare feiten worden
vastgesteld, daar ook maatregelen
aan te verbinden?

6
Welke maatregelen kunt u nemen
ten aanzien van de betrokken
bestuurders? Welke maatregelen bent
u voomemens te nemen?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Graus en Brinkman (beiden PVV),
ingezonden 10 februari 2009
(vraagnummer
2009Z02193/2080912770).

1 De Limburger, 9 februari 2009: «Vrehen
onder vuur in kwestie Echt».

Valt er inderdaad te constateren
dat bepaalde organisaties zijn
bevoordeeld ten opzichte van andere
organisaties?

4
Wat is uw mening over het feit dat
de organisaties op een mogelijk
onwettige manier gemeenschapsgeld
toegewezen hebben gekregen?

5
Bent u bereid nader onderzoek te
doen, of door de Rijksrecherche te
laten doen, naar de gang van zaken
en de rol daarbij van de verschillende
betrokkenen? Bent u bereid, indien
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